

## LEVIS HEST

## LEVI'S HORSE

## Torfinn Iversen



**BIOGRAFIE** Geboren 1985 in Sortland. Studierte an der Universität Lillehammer, an der Hawaii Pacific University, Honolulu, und an der Nordland Kunst – Og Filmfagskole, Kabelvåg. Begann schon sehr früh eigene Kurzfilme zu drehen, die erfolgreich auf internationalen Festivals liefen. Neben seinen eigenen Filmen ist er auch als Produzent, Kameramann und als Cutter für andere Produktionen tätig.

**BIOGRAPHY** Born in Sortland in 1985, he studied film and television at the University of Lillehammer, spent a year at Hawaii Pacific University, Honolulu, then graduated from Nordland Kunst – Og Filmfagskole, Kabelvåg in 2009. He began at an early age to make his own short films, which screened successfully at international festivals. In addition to his own films, he also works as a producer, cameraman and editor for other productions.

**FILMOGRAFIE** 2009 FORVENTNINGER · 2011 KONSERT FOR MARIA · LEVIS HEST

In den verschneiten Wäldern des Nordens sind Freunde rar. Jonas will unbedingt zu den anderen Jungs dazugehören. Darum lässt er sich von ihrem bössartigen Anführer so ziemlich alles gefallen. In seiner Not bewirft Jonas sogar ein Pony mit Steinen. Jonas verzweifelt selbst an seiner Tat und versucht, den Fehler wiedergutzumachen. Der Film erzählt die Geschichte eines Befreiungsschlags.



Henrik Carlyle, Jørgen Langhelle

In the snow-covered woods of the North, friends are rare. Jonas really wants to be accepted by the other boys. So he lets the group's vicious leader treat him pretty much whatever way he likes. In his need to belong, Jonas even stones a small pony. Jonas himself is distraught about what he has done and tries to make amends. A story about a boy's bid for freedom.

## Norwegen 2011

Länge 18 Min. · Format HDCAM · Farbe

## STABILISTE

Regie, Buch **Torfinn Iversen**  
Kamera **Marte Vold**  
Schnitt **Lars Apneseth**  
Ton **Øystein Gregers Karlsen**  
Sounddesign **Rune Hansen**  
Kostüm, Maske **Nina Erdahl**  
Regieassistenz **Maria Svartsund Tjeldnes,**  
**Jonas Viken Øby**  
Produktionsleitung, Executive Producer **Mona Steffensen**

## DARSTELLER

Levi **Jørgen Langhelle**  
Jonas **Henrik Carlyle**  
Tom **Markus Mortensen Abeler**  
Rune **Håvard Kristoffersen Davidsen**  
Isak **Marius Platt**

## PRODUKTION

Original Film AS  
Tromsø, Norwegen  
+47 77 600400  
mona@originalfilm.no

## WELTVERTRIEB

siehe Produktion